



# ÖRSERUMS IDROTTSKLUBB

Protokoll fört vid styrelsemöte 2019 06 16

Närvarande: Jessica Trygg, André Trygg, Jane Ydman, Birgitta Arvidsson, Martin Karlsson, Joakim Eriksson, Mari Andersson, Robert Idén och Eva Karlsson.

- § 1. Mötet öppnades av ordföranden.
- § 2. Vi ska ordna ett nytt datum för utbildning om hemsidan. Den fungerar nu.
- § 3. Vätternrundan – en stor eloge till Martin för arbetet med cykelgruppen. Föreningen är glad att så många representerar vår förening. 30 startade och alla gick i mål.
- § 4. Badplatserna – städmaterial placeras innanför ytterdörren på ÖIK. Städning av stranden, omklädningsrummen och toaletterna på ÖIK sköts av kioskpersonalen. Mari är kontaktperson för inköp och annat.
- § 5. Ledarträffen – trevligt och konstruktivt. Bra tillgång till platserna på spinningpassen, dock inte för seniorspinningen. Till hösten behövs ev. 3 – 4 ledare för Ninjagympan. De flesta gruppaktiviteter vill ha samma tider inför hösten Vi hoppas kunna lösa detta. Dock är det beroende av hur skolan lägger sina tider i hallen.

Någon form av uppskattning vid uppstarten till hösten diskuterades.

Ledartröjor diskuterades. Hur ska man få ut information om olika utbildningar till ledarna? Eget ansvar? Någon från föreningen som länkar?

Vid fredagsspinningen deltar en hel del barnfamiljer som kan låta sina barn leka i hallen medan föräldrar tränar. Detta uppskattar och uppmuntrar vi från föreningen mycket. Det kan dock inte vara öppet för vem som att komma ner, eftersom vi inte har någon tillsyn i hallen under denna tid. Vi funderar på hur vi ska kunna informera om detta inför terminsstarten.

Vid söndagsspinningen har man upplevt att obehöriga har rört sig i omklädningsrummen. Var vaksamma.

Inköp – för att hjälpa till ekonomiskt med inköp till div. aktiviteter på ÖIK har vi möjlighet att ställa upp och hjälpa till vid Ironman 70- tävlingarna i Jönköping 5 – 7/7. För vår insats får vår förening 400 kr/person/heldag.

Vi diskuterade ett ev. införande av terminsavgifter på våra olika aktiviteter. Vi får utreda och lägga ett förslag under hösten – våren 19/20. Eva och Martin tar lite ansvar för att undersöka hur våra grannföreningar gör.

- § 6. Förrådet – Johan Åkerblom informerade om tillbygget och tidsplan av vårt nya förråd. Vi behöver förmodligen byta en del panel på söderväggen av huvudbyggnaden också. Vi beslutade att ställa frågan till några av fotbollsspelarna om de kan tänka sig hjälpa till med detta i aug/sep.
- § 7. Inköp – våra automovers trasslar in sig i fotbollsnäten och dessa behöver därför låsas fast när de inte används. Inköp sker av cykellås med kod som lämnas ut till några inom fotbollen och grön-ytegruppen. Vilken rutin ska vi ha för att klippa elljusspåret. Joakim erbjuder sig att kontakta Roger för att kolla hur ofta man klipper och vilka klippare som behövs. Han kan också tänka sig att sköta detta.
- § 9. Örserumsdagen – parkering kommer att ske vid hembygdsgården och vid allén upp dit. Vi köper in en beachflagga med ett ”kryss” att förankra den i. Kommer att användas vid vår del av aktiviteterna.  
André, Jane, Birgitta och Eva ansvarar för vår aktivitet. Linda och Malin håller i uppvärmningen för barnen.
- § 10. Sponsorer – det mesta ok.
- § 11. Under v 25 – 33 har vi uppehåll av vår städfirma för lokalerna på ÖIK. Vi har uthyrning i slutet av juli och Birgitta och Eva tar ansvar för att se till att det blir städat till dess.
- § 12. Bytardag – vi föreslår en dag i oktober för denna sak. Inriktning ska vara sporter/idrotter. Vi funderar ytterligare hur vi ska lägga upp det hela.

Nästa möte 21/7 kl 18.00

Vid protokollet

Ordförande

Eva Karlsson

Jessica Trygg